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Pistol (Guvern): Sunt riscuri sa nu fie finalizate, anul acesta, loturile 2 din

autostrada Sebes-Turda si din drumul expres Pitesti-Craiova

Exista riscuri mari ca lotul 2 al autostrazii A10 Sebes - Turda si lotul  2 al drumului expres Craiova - Pitesti

sa nu fie finalizate pâna la  sfârsitul anului, a declarat, marti, consilierul pe probleme de  infrastructura din

cadrul Cancelariei prim-ministrului, Cristian Pistol.

"Din câte stiu eu, riscurile sunt mari sa nu se finalizeze si probabil  ca vor trebui elemente noi care sa determine

constructorii sa finalizeze  aceste lucrari. În orice caz, timpul este foarte scurt, din  cunostintele mele lucrarile nu

sunt atât de avansate", a afirmat  Cristian Pistol, la finalul unei reuniuni organizate marti cu ocazia  Zilei Nationale

a Constructorilor.

Consilierul de stat însarcinat cu monitorizarea investitiilor în  infrastructura a mentionat ca masurile propuse

constructorilor celor  doua sectiuni, cu doua luni în urma, de catre Compania Nationala de  Administrare a

Infrastructurii Rutiere nu au fost implementate de  acestia.

"Acum aproximativ doua luni de zile, daca toate masurile care au fost  propuse atunci de Companie ar fi fost luate

în calcul si ar fi fost puse  în opera în santier de catre constructor, ar fi fost posibila  (finalizarea celor doua sectiuni

pâna la finalul anului, n.r.)", a  precizat Cristian Pistol.

Consilierul prim-ministrului a adaugat ca Ministerul  Transporturilor va publica în curând evaluarea

proiectelor rutiere care  vor putea fi date în folosinta pâna la finalul anului.

"În momentul acesta - am discutat si cu domnul ministru (al  Transporturilor, n.r.) Vâlceanu - se face o evaluare a

proiectelor care  au posibilitatea a fi receptionate sau date în trafic anul acesta.  Astept si eu stadiul evaluarii sa

vedem exact ce progrese s-au întâmplat  în santier si care ar mai fi elementele care trebuie facute de  constructori

pentru darea în trafic. Nu avem înca aceasta evaluare, dar o  vom avea în foarte scurt timp", a încheiat Cristian

Pistol.
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